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___________________________________________________________________________
          
 

Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej  
Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 15 czerwca 2022 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 15 czerwca 2022 r. zaplanowane 

zostało w  formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano projekt uchwały 

11/2022 dot. ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad 

oraz konkursów w roku akademickim 2026/2027, agendę spotkania oraz protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 
 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 15 czerwca 2022 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

Na posiedzeniu nieobecni byli: 

- prof. dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 

__________________________________________________________________________ 
 

Agenda posiedzenia:  
 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Nagroda dydaktyczna Rektora UW. 

4. Ulgi w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad oraz 

konkursów w roku akademickim 2026/2027. 

5. Wniosek dot. akredytacji programu FPiP – stan sprawy. 
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6. Kurs internetowy z języka angielskiego przygotowujący do podjęcia studiów w 

języku angielskim na WNE. 

7. Wykłady kierunkowe i wolnego wyboru w roku akademickim 2022/23. 

8. Stan prac nad modyfikacjami programów studiów – referuje dr K. Peryt-

Kowalska. 

9. Sprawy różne.   

___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 15 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 
Ad 2. 
 
Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 15 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 
Ad 3. 
 

 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli sprawy nagrody dydaktycznej Rektora UW. Nagroda ta jest 

procedowana co roku na przełomie maja i czerwca, zgodnie z zarządzeniem Rektora. 

Również w tym roku zadaniem Rady Dydaktycznej WNE UW było wysunięcie dwóch 

kandydatur. Następnie Komisja Nagrody Dydaktycznej Rektora Uniwersytetu 

Warszawskiego wybierze osoby, które zostaną nagrodzone. Kandydatury zbierała dr 

Katarzyna Peryt-Kowalska. Odbyło się tajne glosowanie przeprowadzone za 

pośrednictwem systemu Ankieter. Głosowanie trwało 72 godziny. Wyniki zostały 

przekazane drogą mailową. Największą liczbę głosów otrzymali: dr hab. Piotr Wójcik, 

prof. UW oraz dr Marcin Chlebus. Zwycięzcy zostali poproszeni o przygotowanie 

wniosków z odpowiednią dokumentacją. Dr Gadowska-dos Santos przygotowała 

opinie dot. działalności dydaktycznej obu kandydatów. Dodatkowo została 

przygotowana opinia Dziekana WNE, a następnie cała dokumentacja, wraz z opinią 

Samorządu Studentów WNE UW została przesłana do Rektora.  
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Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr Marcin Chlebus 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- prof. dr hab. Janusz Kudła  

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 

 
Ad 4. 
 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad oraz 

konkursów w roku akademickim 2026/2027. Przesłany uprzednio projekt uchwały 

został przygotowany na bazie poprzednich wniosków. Uchwała jest procedowana z 

dużym wyprzedzeniem, co wynika z tego, że należy poinformować potencjalnych 

kandydatów na studia na WNE, którzy obecnie uczą się w liceum, w jakich olimpiadach 

warto wziąć udział, żeby uzyskać ulgi w postępowaniu kwalifikacyjnym. Prodziekan dr 

Gadowska-dos Santos dodała, że zostały zaproponowane te same olimpiady, które 

były honorowane już wcześniej. Do listy dodano dwa konkursy: konkurs 

Międzynarodowej Olimpiady Ekonomicznej oraz eliminacje do Konkursu Prac Młodych 

Naukowców Unii Europejskiej.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Maria Ogonek 

 

Następnie odbyło się głosowanie dot. przyjęcia projektu uchwały dot. ulg w 

postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad oraz konkursów w r. 

ak. 2026/27. Za przyjęciem projektu uchwały zagłosowało 14 członków Rady 

Dydaktycznej WNE UW.  
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 Ad 5. 
 

W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wniosku dot. akredytacji programu FPiP. Gwoli przypomnienia dr Gadowska-

dos Santos powiedziała, że celem zmian programowych na specjalności Finanse 

Publiczne i Podatki jest uzyskanie odpowiedniej akredytacji i umożliwienie 

absolwentom zwolnienia z części egzaminu na doradcę podatkowego. Udało się już 

przygotować wszystkie dokumenty wymagane do złożenia wniosku. Komplet 

dokumentacji został przekazany do Rektora, który podpisał wniosek. Następnie 

wniosek został przekazany do Ministerstwa Finansów.  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr hab. Agnieszka Kopańska  

- dr Marcin Chlebus 

 

Ad 6. 
 

W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię kursu internetowego z języka angielskiego, przygotowującego do podjęcia 

studiów w języku angielskim na WNE. W wyniku rozmów z pracownikami i studentami 

okazało się, że mimo wysokiego poziomu znajomości języka angielskiego, pojawiają 

się trudności w zrozumieniu terminów ekonomicznych. Stąd pomysł zorganizowania 

kursu internetowego, który mógłby być realizowany przez studentów WNE w 

wybranym przez nich momencie, w trakcie studiów lub nawet przed ich rozpoczęciem. 

Prowadzący poszczególne przedmioty będą proszeni o przygotowanie katalogu 

kluczowych pojęć (wraz z ich tłumaczeniem) niezbędnych do zrozumienia materii 

danego przedmiotu. Poszukiwany jest też pomocnik przy organizacji kursu od strony 

technicznej np. na platformie Moodle. Planowane jest  umożliwienie udziału w kursie 

nowym studentom już we wrześniu. Zakłada się, że kurs finalnie będzie mieć różne 

wersje, inną dla każdego kierunku. Dr Gadowska-dos Santos dodała, że będzie 

wdzięczna za wszelką pomoc i sugestie dotyczące tego projektu. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 
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- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

 

Ad 7. 
 

W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wykładów kierunkowych i zajęć wolnego wyboru realizowanych w roku 

akademickim 2022/23. Dr Gadowska-dos Santos zapowiedziała, że prześle 

koordynatorom listę przedmiotów do wyboru i poprosiła ich by wybrali te, które będą 

dedykowane dla poszczególnych kierunków. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Dagmara Mycielska 

 

Ad 8. 
 

W punkcie ósmym Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię stanu prac nad modyfikacjami programów studiów. Podczas poprzednich 

posiedzeń ustalono, że prace nad zmianami programów będą kontynuowane. Pojawiła 

się konieczność przyjrzenia się rdzeniowi programów. Dr Peryt-Kowalska zgodziła się 

zostać przewodniczącą podgrupy zajmującej się zmianami programowymi.  

Dr Peryt-Kowalska zapowiedziała, że zostanie utworzona ankieta służąca 

ustaleniu terminów spotkań zespołu. Przypomniała, że członkami zespołu są: dr 

Mycielska, dr Dzik-Walczak, prof. dr hab. Kudła, dr Ogonek, dr Kukla-Gryz.  

Dr Peryt-Kowalska wyraziła nadzieję, że uda się zorganizować spotkanie 

zespołu w najbliższych dniach. Zapowiedziała, że w tym celu skontaktuje się z 

członkami indywidualnie. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
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- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- Hanna Firkowska 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

- dr hab. Agnieszka Kopańska  

 

Ad 9. 
 

Wśród spraw różnych poruszono kwestię uroczystej graduacji studentów WNE. 

Uroczystość została zaplanowana na początek lipca. Dr D. Gadowska-dos Sanots 

zachęciła obecnych do udziału w wydarzeniu.  

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie Rady Dydaktycznej zaplanowano na 14 września 2022, na godzinę 13:15. 

 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


